Our Lady's College Pre-S1 Registration (for 2025 - 2026)

Date: 10th July – 11th July 2025 (Thursday and Friday)

Time: 9:00 am - 12:30 pm 2:00 pm - 4:00 pm

Venue: School Hall

Documents needed for registration:

Allocation Slip from Education BureauAdmission Slip from Education Bureau

- Two recent student photos

And the original copy and photocopy of the following documents:

- Hong Kong Identity Card
- Hong Kong Birth Certificate
- P5 & P6 Report Card (both 1st term and 2nd term)
- Other relevant documents (if applicable)

Point to note about registration:

Pre-S1 students must come for registration with their parents/guardians. If the student's parent/guardian fails to accompany the student on the day of registration, he/she can appoint a representative (along with the "Letter of Authorisation for Registration of S1 Students") to the school for registration. This authorization letter must be processed through the primary school in advance.

* The purchase of school uniform, the order of PE uniform and the registration for Pre-SI Summer Bridging Programme will be conducted on the Registration Day. Please bring along an adequate amount of cash for the expenses.

聖母書院 2025 - 2026 年度中一新生註冊須知

日期:二零二五年七月十日至七月十一日(星期四及五)

時間:上午九時至下午十二時三十分

下午二時至四時

地點:本校禮堂

辦理入學註冊所須之文件:

- 教育局發出之派位證
- 教育局發出之入學註冊證
- 學生近照兩張

及以下文件之正、副本:

- 香港身份證
- 香港出生證明書
- 小五及小六成績表(上學期及下學期)
- 其他相關文件 (如適用)

註册注意事項:

派往本校的中一新生須與家長/監護人一同前往本校註冊。如學生家長/監護人因要事未能於註冊日陪同新生前往本校註冊,可委派代表帶同『中一學生註冊授權書』到本校辦理註冊手續,此授權書必須事先透過小學辦理。

^{*} If the student's Hong Kong Identity Card bears the symbol "C" (for conditional stay) at the line below the date of birth, please also bring along other valid travel documents.

^{*}如學生所持香港身份證上出生日期下有「C」字標記(有條件限制居留),請同時帶備其他有效旅行證件。

^{*} 註冊當天,學校亦會同時進行校服售賣、運動服裝訂購及中一暑期英語銜接課程報名服務。請中一新生家長帶備所需費用。